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Dl.Buşu Adrian – Bună ziua! Bine aţi venit la întâlnirea de astăzi! 

Domnul Preşedinte Constantin Rădulescu ne roagă să vă spunem 
dumneavoastră că, atunci când se prezintă raportul trimestrial al instituţiei 
pe care o conduceţi în şedinţa Consiliului judeţean, să delegaţi pe cineva 
care să fie prezent în sala de şedinţă în cazul în care domnii consilieri 
judeţeni vor dori să pună întrebări. Ţinând cont că dumneavoastră şi 
domnul Matei sunteţi convocaţi de două ori în două zile, mai uşor pentru 
dumneavoastră ar fi dacă ne-aţi delega pe cineva de la compartimentul de 
relaţii care elaborează materialul sau dacă vreţi să veniţi dumneavoastră, 
sunteţi binevenit. 

Dl.Mihalache Constantin – Da, o să vin. Este şi o onoare pentru mine 
să vin. 

Dl.Buşu Adrian – Vă mulţumesc foarte mult! Apreciez poziţia 
dumneavoastră. 

Dl.Mihalache Constantin – Cu siguranţă va participa unul din noi doi, 
doar să fim anunţaţi din timp. 

Dl.Buşu Adrian – Veţi primi invitaţie oficială. Dacă nu vă face 
Compartimentul cancelarie, o să vă fac eu la şedinţa de comisii. De 
asemenea, pe domnul comandant al Serviciului rutier, dacă mai avem 
probleme, rugămintea este să fie prezent. 

Dl.Mihalache Constantin – Domnul comisar Păunescu.  
Dl.Buşu Adrian – Da, domnul Păunescu, pentru că, din păcate, vom 

avea din ce în ce mai multe subiecte de discutat pe ramura aceasta. Bună 
ziua, bine aţi venit la şedinţa Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică 
Vâlcea! Rugămintea pentru toţi este să trecem peste punctele unde avem 
invitaţi reprezentanţi ai admistraţiei publice locale ca să nu îi reţinem foarte 
mult pe distinşii noştri invitaţi. Suntem în formulă completă şi începem 
discuţiile pe ordinea de zi, sub atenţia domnului subprefect, al domnului 
commandant adjunct de Poliţie, al şefului Direcţiei rutiere, domnul colonel 
Ciauşescu de la Jandarmi, domnul colonel Matei şi domnul de la ISU. De 
asemenea, îl avem invitat pe domnul Tudor Marin de la Compania 
Naţională de Drumuri şi Autostrăzi, domnul Alin Dicu de la ISCTR şi 
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domnul Păun Ştefan, comisar şef împuternicit la conducerea Gărzii de 
Mediu Vâlcea, cel care ne-a asigurat că suntem sănătoşi, adică ne-a 
asigurat că respirăm aer sănătos. Ordinea de zi cuprinde 12 puncte, cu 
punctul ”Diverse”. Bună ziua, domnule admistrator de la Băbeni! Domnul 
primar de la Călimăneşti Florinel Constantinescu urmează să vină. Pentru 
că domnul administrator este aici prezent, vă propun să respectăm ordinea 
de zi şi să începem cu primul punct.      

  
  Punctul 1: 
Dezbatere cu privire la identificarea unor soluţii pentru a realiza un 

punct  de aprovizionare cu apă pe sensul opus de circulaţie la izvorul 
situat pe D.N 64 lângă şcoala Primară Valea Mare, Băbeni şi totodată, 
găsirea unor soluţii  referitoare la blocajele din trafic ce se produc pe D.N 
7 pe raza localităţii Călimăneşti. 

Dl.Buşu Adrian – Este un punct apărut ca urmare a solicitării 
Inspectoratului de Poliţie Judeţean Vâlcea. O să îl rog pe domnul comisar 
şef Matei să facă introducerea pentru dumneavoastră şi pentru dl.Tudor, 
care reprezintă administratorul DN 64. Vă rog, domnule comisar şef! 

Dl.Matei Ion – Vă mulţumesc, domnule preşedinte! Bună ziua tuturor! 
Într-adevăr, am mai discutat şi cu alte ocazii despre acest risc rutier ce se 
află în zona indicată de domnul preşedinte, respectiv în punctul „La izvor”, 
unde, în repetate rânduri, avem coloane de autovehicule şi pe stânga şi pe 
dreapta drumului public, cetăţenii venind să se aprovizioneze cu apă 
potabilă de la acest izvor. Noi credem că putem elimina acest risc prin 
amenajarea unei subtraversări şi pe sensul Drăgăşani – Râmnicu Vâlcea, 
ştim că există acolo o problemă vis-a–vsi de amenajarea unei parcări, însă 
pentru a elimina un risc va trebui să găsim soluţii. Este propunerea noastră 
şi să o analizăm. Este posibil ca un autocamion cu tonaj mare să aibă 
probleme tehnice şi ne putem trezi cu o tragedie rutieră în zona respectivă. 

Dl.Buşu Adrian – Aceasta este expunerea pe care reprezentanţii 
Inspectoratului de Poliţie Judeţean Vâlcea au făcut-o şi este pertinentă 
pentru toţi cei care am tranzitat, într-un fel sau altul, acel punct al DN 64. 
Aş vrea să discut cu dumneavoastră, domnule Tudor, ca administrator al 
drumului naţional, care este punctul dumneavoastră de vedere. 
Consideraţi că putem realiza acest lucru, bineînţeles cu sprinjinul autorităţii 
locale? 

Dl.Tudor – Privind soluţia de a face o subtaversare şi a muta izorul, 
iar pe partea dreaptă să fie alimentat, din punctul nostru de vedere este 
foarte bună ideea, nu impune decât o autorizaţie de subtraversare privind 
conducta respectivă. Sunt nişte norme tehnice care nu permit să fie afectat 
corpul drumului şi noi suntem deschişi. Este soluţia cea mai bună. Altă 
soluţie nu vedem nici noi. Este un du-te vino acolo, parcarea este atât cât 
este, are o capacitate, nu putem să o mai mărim, mă gândesc. 
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Dl.Buşu Adrian – Pe sensul opus de mers, aşa cum a specificat 
reprezentantul Inspectoratului de Poliţie Judeţean Vâlcea, se poate realiza 
o parcare, acolo unde se doreşte să se ajungă cu conducta. 

Dl.Tudor Marin - Din punctul nostru de vedere se poate realiza, 
numai că nu o putem realiza noi. Dacă o poate realiza Primăria, nu este 
nicio problemă! Se poate realiza penru că spaţiul permite acolo în zona 
respectivă, deci se poate. 

Dl.Buşu Adrian – În cazul instituţiei pe care o reprezentaţi am putea 
obţine un aviz pozitiv? 

Dl.Tudor Marin – Fără doar şi poate! 
Dl.Păunescu – Domnule preşedinte, parcarea există şi pe partea 

stângă şi pe partea dreaptă. Există, dar nu este amenajată. Nu este 
amenajată ca şi parcare, dar este betonată. 

Dl.Buşu Adrian – Acum ca administrator, ori că vorbeşte domnul 
primar ori că vorbiţi dumneavoastră, sunteţi de acord să elaboraţi un 
proiect. 

Dl.Păunescu – Chiar a fost pe masa noastră înainte de buget o 
discuţie, dar fiind bani prea puţini. 

Dl.Buşu Adrian – Aţi putea începe demersurile? Pentru că 
dumneavoastră sunteţi în măsură să faceţi demersurile. 

Dl. Păunescu – Da, domnule preşedinte!  
Dl.Buşu Adrian – Putem să prevedem în procesul verbal că Primăria 

Oraşului Băbeni îşi asumă realizarea acestei investiţii în cursul acestui an, 
în funcţie de disponibilităţile financiare. 

Dl.Păunescu – Sigur că da! 
Dl.Buşu Adrian – Asta ne-ar uşura foarte mult. Pe drumurile 

naţionale nu se pot pune limitatoare de viteză cred. 
Dl.Tudor Marin – Noi am făcut nişte demersuri. Vis-a-vis de asta ni   

s-a promis că mai avem nişte solicitări şi pentru alte drumuri naţionale. Noi 
nu am montat aşa ceva. 

Dl.Buşu Adrian – Acolo avem trecere de pietoni la şcoală, dar nu 
cred că se pot pune limitatoare. Am înţeles, după cum ne spune şeful de la 
Rutieră, că nu se pot pune. Este în regulă, dar măcar să obţinem 
subtraversarea astfel încât să îi disipăm pe cei care doresc să se 
aprovizioneze cu apă. Voiam să ştiţi că o să primiţi la sediul Primăriei o 
solicitare din partea Autorităţi Teritoriale de Ordine Publică Vâlcea să 
concretizăm ceea ce am discutat acum. O să discutăm şi cu domnul primar 
şi rugămintea este să începeţi demersurile, pentru că sunt câteva chestiuni 
birocratice. Vă mulţumesc foarte mult! Domnule primar Florinel 
Constantinescu, vă mulţumesc că aţi dat curs acestei invitaţii. 

Dl.Florinel Constantinescu – Eu vă mulţumesc ! 
Dl.Buşu Adrian – Domnule primar, invitaţia pe care v-am adresat-o 

este rezultanta încercării de a găsi o soluţie de comun acord cu 
dumneavoastră, ca reprezentant al administraţiei publice locale, cu 
reprezentantul administratorului DN 67, Compania de autostrăzi şi drumuri 
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rutiere, la solicitarea Inspectoratului de Poliţie Judeţean Vâlcea, pentru că 
valorile de trafic înregistrate în oraşul pe care dumneavoastră îl conduceţi 
şi vă urez să îl conduceţi mult timp de acum încolo, creează dificultăţi 
aproape pe toată lungimea DN 7 pe teritoriul judeţului nostru. Nu că ar fi 
Călimăneştiul nu ştiu cum aşezat, dar, practic, acolo se realizează 
concentrarea cea mai mare de autovehicule şi încercăm, împreună cu 
dumneavoastră şi cu cei de la IPJ, să găsim o soluţie care să ne permită 
fluidizarea circulaţiei. Nu mai putem spune că la Călimăneşti este numai în 
sezon circulaţie nebună, ci este cam în tot timpul anului. DN 7, aşa cum 
ştie toată lumea, este cel mai circulat drum rutier din Romania. Domnul 
comisar şef Matei, pentru că dumneavoastră, ca reprezentant al IPJ-ului, 
aţi ridicat această problemă, să îi expunem domnului primar, pentru ca 
dânsul ştie cam ce doreşte de la administraţia local. Îl rog şi pe domnul 
Tudor să aibă intervenţia din punct de vedere al administratorului drumului 
DN7. Vă rog! 

Dl.Matei Ion – Într-adevăr, cunoaştem cu toţii şi aceste aspecte, care 
au mai fost discutate privind ambuteiajele din zona DN 7, dar şi cele de pe 
raza staţiunii Călimăneşti-Căciulata. Noi am venit cu o propunere pentru a 
fi dezbătută, să găsim nişte soluţii cu privire la trecerile pentru pietoni 
amenajate pe raza staţiunii Călimăneşti-Căciulata, care sunt extrem de 
necesare. Ştim că este un oraş turistic. De asemenea, sunt anumite 
instituţii, anumite locaţii unde cetăţenii trebuie să aibe acces, însă am zis 
noi, domnule primar, că trecerile pentru pietoni de la Hanul Cozia, la Hotel 
Oltul, la trecerea de pitoni la Hotel Central, zona Pimăriei, ar fi trei soluţii 
propuse de noi: instalarea unor dispozitive la trecerea de pitoni, o 
supratraversare şi subterane. Ar mai exista o a treia soluţie, aceea de 
instalare a unui buton de solicitare a traversării pitonilor. De asemenea, la 
intrarea dinspre defileu, din direcţia Sibiu – Rm Vâlcea, să avem montat un 
panou de direcţionare a conducătorilor auto şi a autoturismelor care sunt în 
tranzit, să poată folosi linia de centră. La fel, un panou montat şi pe sensul 
celălalt la intrare în Călimăneşti, pe direcţia Rm Vâlcea – Sibiu, zicem noi 
că găsirea unor asemenea soluţii alternative ar putea duce la fluidizarea 
traficului rutier în zona respectivă, unde, din păcate, în special în zile de 
sâmbată, duminică, avem nod rutier extrem de aglomerat şi blocaje. Atât 
am dorit noi să supunem analizei. 

Dl.Forinel Constantinescu - Şi noi am luat în calcul toate aceste 
variante. Ştiţi că am avut discuţii şi cu Poliţia locală, cu IPJ, cu cei de la 
Călimăneşti, cu dumneavoastră şi cu cei de la Drumuri şi am încercat de 
fiecare dată să găsim anumite soluţii. Sigur nu putem schimba ceea ce se 
întamplă la ora actuală vis-a-vis de capacitatea acestor drumuri şi de 
numărul extrem de mare de maşini care trec pe acest drum ce face 
legatura între Ardeal şi Oltenia. Pe langă ce avem sâmbăta, dumnica, ca 
turişti acolo, este şi traficul acesta de trecere. Mai mult de atât să ştiţi că 
nod din acesta de ambuteiaj găsim şi în nordul oraşului Rm Vâlcea, care 
ajunge de multe ori până la Călimăneşti. Deci cauza este destul de greu de 
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combatut. Vis-a-vis de pasaje, avem două proiecte. Când or apărea axele 
de finanţare, un pasaj subteran, pentru că cele supraterane mi se par 
destul de neadecvate pentru staţiunea noastră, având în vedere că este o 
staţiune turistică, pe unde am mai văzut şi eu nu se încadrează în mediul 
ambiant, deci pasaje subterane, unul la Primărie, unul la Hanul Cozia 
plecând dinspre cele 3 hoteluri până la piaţa aceea sau staţia de autobuz. 
Semaforizare cu buton am tot încercat cu drumurile naţionale. Am făcut şi 
noi adrese, Primăria Călimăneşti găsindu-se până în acest an în 
imposibilitatea de a-şi prevede fonduri pentru aceste semafoare. Dacă vom 
considera împreună cu Drumurile naţionale că se pot face aceste lucruri, le 
vom face. Panou de redirecţionare, tocmai în sensul acesta am insistat 
foarte mult să facem sensul giratoriu de la OMV, sens giratoriu care are, 
după părerea mea, un mare minus având în vedere benzinăria de acolo, 
localurile din zonă şi plecarea lor spre oraşul Călimăneşti este imposibilă. 
Trebuie să faci, dacă ne luăm după semnele de circulaţie, obligatoriu 
dreapta şi nu există posibilitate de întoarcere decât la Brezoi. Şi acolo 
trebuie să umblăm puţin să rezolvăm problema şi a cetăţenilor din 
Călimăneşti, care merg în zonă, dar şi a turiştilor care frecventează zona 
atât la benzinărie cât şi la localurile respective. Avem problema şi cu 
circulaţia pietonală. Între Mânăstirea Cozia şi OMV nu există trotuar şi aici 
am făcut numeroase intervenţii la Drumurile naţionale să găsească o 
soluţie. Sigur, ca şi pe dumneavoastră, în primul rând, ne interesează 
siguranţa pietonilor, oamenilor care circulă, pentru că sunt atâtea 
accidente şi în zona noastră, dar şi pe Valea Oltului, încât nu mai putem 
accepta asemenea situaţii. Trebuie să găsim soluţii. În afară de implicare, 
pe care o promit aici în faţa dumneavoastră că o voi face, în rest nu ştiu ce 
aş putea să fac. 

Dl.Buşu Adrian – Eu aş vrea să vă întreb altceva şi pe 
dumneavoastră şi pe domnul inginer. Trecerea de pietoni de la Casa 
Românească ar putea fi desfiinţată, să treacă toată lumea pe la 
Mânăstirea Cozia, iar cei care vor să vină, să o facă jos până la acest 
restaurant? Pentru că, auzindu-vă pe dumneavoastră cu problemele care 
apar în sensul giratoriu de lângă staţia OMV, dacă nu s-ar mai opri la Casa 
Românească, nu s-ar mai face armonică coloana de maşini şi ar opri 
pentru prima şi prima dată la trecrea de pietoni la Cozia, poate am reuşi să 
nu blocăm sensul giratoriu aşa repede. Există posibilitatea aceasta ? 

Dl. Forinel Constantinescu – Nu! Sensul giratoriu nu se blochează. 
Sensul giratoriu nu permite întoarcerea de la benzinărie spre oraş. 

Dl.Păunescu IPJ – Domnul primar spune că atunci când ieşi din 
PECO este obligatoriu la dreapta. 

Dl. Forinel Constantinescu – Nu ai cum să faci altfel. 
Dl Buşu Adrian – Am putea să desfiinţăm trecerea de pietoni de la 

Casa Românească? 
Dl. Forinel Constantinescu – Eu spun că ar trebui să mai înfiinţăm 

treceri de pietoni, pentru că încă o dată vă spun, vorbim de o staţiune 
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turistică. Indiferent cât om vrea noi să fluidizăm circulaţia autoturismelor, 
nu putem să nu ţinem cont de nevoile turiştilor şi ale cetăţenilor. Zona 
aceea, şi încă o dată vă spun, dânşii pot să facă o analiză mult mai 
specializată decât o fac eu, pentru că şi eu o fac cu oamenii mei din 
Primărie, însă toate aceste opriri, până la urmă, nu dau voie să se formeze 
un şir mare. Ele undeva tot se opresc şi de asta v-am şi dat exemplu intrări 
în Rm Vâlcea. Ştiţi foarte bine că sunt situaţii în care, pur şi simplu, nu se 
poate circula în Călimăneşti, pentru că este blocat în zona Nord a 
Râmnicului.  Sunt momente, cum este ziua de azi, când este vineri, când 
plouă şi toată lumea a plecat cu maşina la serviciu şi pentru treabă în oraş, 
se circulă bară la bară, din 2 în 2 metri. Poate aţi venit mai devreme, eu 
am venit din zona Nord şi până în sensul de la Prefectură cred că am făcut 
5 -6 minute. Aceasta este situaţia! Cauza o ştim cu toţi, dar haideţi să luăm 
nişte măsuri, să gasim nişte soluţii viabile. Privind trecerile de pietoni, am 
mai desfiinţat una la Hotel Central, am mai desfiinţat una la Motel, deşi se 
construieşte în continuare în zonă. Turiştii care vin şi pe stradă ai unităţii 
turistice este greu să nu le oferi posibilitatea de trecere, dar acolo sper eu 
să o rezolvăm cu un pasaj subteran, dar este de durată. 

Dl.Buşu Adrian – Pentru că domnul primar a vorbit de deschiderea 
axelor de finanţare, vă informez că domnul preşedinte Constantin 
Rădulescu, în sedinţa de astăzi, ne-a informat că drumul care este paralel 
cu DN 7, cel care face legătura între Jiblea-Dăeşti-Rm Vâlcea, ne-a costat 
până acum, numai pentru studii, 5 miliarde lei vechi şi urmeză să fie 
introdus pentru finanţări pe fonduri europene ca să îl facem pe tot. 

Dl.Florinel Constantinescu – Şi aceasta este o soluţie, drumuri 
paralele, drumuri care au aceeaşi destinaţie. De foarte multe ori se deviază 
traficul, inclusiv traficul greu, acolo în urma accidentelor. Unii dintre 
dumneavoastră ştiţi cât am susţinut că nu trebuie făcută centura 
Râmnicului, cu descărcare la Seaca, pentru că mai facem încă un blocaj 
mare. Asta este situaţia! Eu sunt de acord. Am reţinut cele 3 propuneri ale 
dumneavoastră, pasaje, semaforizare şi panou. Astea nu sunt greu de 
realizat şi le vom realiza eu zic că anul asta, dar îmi pare rău că vă spun 
că nu o să rezolvam problema. 

Dl.Buşu Adrian – Nici cu pasajele ?  
Dl.Florinel Constantinescu – Cu pasajele da, dar pasajele durează 

nu o să le putem face anul acesta. Îmi cer scuze că am afirmat că le 
facem, dar până nu avem finanţare, suntem în imposibilitatea de a finanţa 
asemenea lucrări. 

Dl.Buşu Adrian – Să îl ascultăm şi pe reprezentantul Drumurilor 
naţionale. Am o întrebare pentru şeful Serviciului rutier. 

Dl.Tudor Marin – Din punctul nostru de vedere, trecerile de pietoni 
pentru noi, drumarii, rămân un obstacol în influenţa traficului rutier. Din 
punctul meu de vedere sau din punctul nostru de vedere, al drumarilor, la 
îndemână acum, şi pentru noi şi pentru Primărie, ar fi bine semafoare 
inteligente, la buton, unde să stea pietonul 30 de secunde sau cât se 
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stabileşte şi apoi să treacă. Traficul este mai la îndemână. Pasajele 
subterane sunt ok. Cele supraterane nu sunt agreate de Companie, pentru 
că am dat greş cu Bucureşti, cu Ploieşti. Nu se urcă nimeni pe ele. 

Dl.Ciauşescu Grigore – Aşa este, sunt foarte abrupte şi foarte mulţi 
turişti preferă să nu se urce pe ele. 

Dl.Tudor Marin – Au fost filmaţi când treceau peste parapet. 
Dl.Ciauşescu Grigore – Sunt şi mai multe accidente atunci. 
Dl.Tudor Marin – Sunt şi mai multe accidente. Chestiunea asta cu 

trecerile de pietoni, noi îmbrăţisăm idea asta, că şi domnia sa, pietonul, 
poate să meargă puţin mai încolo, pentru că iese din casă, iese din şcoală 
şi hop pe trecerea de pietoni. Deci părerea mea, personală, este că la 
trecerea aceea de la Casa Românească ar putea să se renunţe la ea şi 
petonii să vină în jos, până la Cozia. 

Dl.Buşu Adrian – Asta mă gândeam. 
Dl.Florinel Constantinescu – Aveţi trotuar în zonă ? 
Dl.Tudor Marin – Domnule primar, scuzaţi, trotuarele sunt ale 

Primăriei, aveţi şi obligativitatea. 
Dl.Florinel Constantinescu – Într-adevăr, avem obligativitatea să 

asigurăm circulaţia. 
Dl.Lăstun Bogdan – Domnule primar, acolo este vorba despre un 

interes economic. Cum să îi iei trecerea de pietoni? 
Dl.Buşu Adrian – Nu este vorba de luat, pentru că el are parcare 

acolo şi am văzut că se parchează pe ambele sensuri. 
Dl.Florinel Constantinescu – Nu este vorba de asta! Pe domnul 

director şi pe domnul comandant o să îi invit sâmbată, dumnică, într-o zi 
când este frumos la Călimăneşti, să urmărim împreună acest lucru. Să 
vedem într-adevăr ce putem rezolva şi dacă dumneavoastră ziceţi că se 
poate desfiinţa acolo o trecere de pietoni. Acestea sunt cu aprobarea 
Drumurilor naţionale şi a Poliţiei române. Nu le înfiinţează Primăria. Sunt 
înfiinţate la propunerea noastră, dar asta este cu totul altceva. Nu ţinem 
neapărat cont de interesele cuiva, numai şi numai a siguranţei circulaţiei şi 
a posibilităţii de a rezolva într-adevăr acest fenomen, prin desfiinţarea unei 
treceri de pieton. Vă spun că acolo nu se face niciodată ambuteiaj. 

Dl.Tudor Marin – Dacă nu se face este ok, rămâne aşa, pentru că nu 
sunt multe. 

Dl.Florinel Constantinescu – Haideţi să găsim soluţii viabile! Mă ţin 
de cuvânt! Haideţi să mergem împreună, o luăm la pas că nu este mare 
Călimăneştiul, împreună să observăm lucrurile astea şi dacă veţi face 
lucrul acesta, o să vedeţi că nu găsim soluţii. 

Dl.Buşu Adrian – Vom da curs invitaţiei. O să vă fac invitaţia după ce 
vorbesc cu domnul primar să fie timpul frumos şi chiar mergem acolo. 
Adresez invitaţia tuturor colegilor care vor să participe. 

Dl.Florinel Constantinescu – Invitaţia este făcută obiectiv, cu 
rugămintea de a găsi soluţii viabile împreună. 
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Dl.Buşu Adrian – Vreau să îl întreb pe reprezentantul Companiei. Eu 
ştiu exemplul autostrăzilor, avem acele panouri de informare, credeţi că ar 
fi o mare problemă să punem până în Cozia veche un panou care să arate 
trafic blocat sau îngreunat în Călimăneşti? Luaţi-o pe linia de centură şi 
invers dinspre Rm Vâlcea, să fie undeva la Seaca sau unde este linia de 
centură tot un panou de acest gen. Asta pentru că multă lume vrea să 
treacă prin  Călimăneşti. În momentul în care ar vedea pe panou trafic 
îngreunat în Călimăneşti, ar devia şi poate ar fi o soluţie. 

Dl.Lăstun Bogdan – Cred că este singura soluţie acum. 
Dl.Buşu Adrian – Mai este una, dar întâi să îl întreb pe specialist. 

Putem să amplasăm sâmbata, duminica, când sunt valorile de trafic 
imense, aşa cum a spus şi domnul primar, echipaje de dirijare în dreptul 
Motelului Cozia şi la Primărie, astfel încât pietonii să nu treacă când vor ei? 
Practic aşa este! Dacă ar fi toată lumea educată, ar sta sa treacă 30-40 de 
autovehicule şi după aceea ar pune piciorul pe trecere. 

Dl.Florinel Constantinescu – Apropo de butoane cu stat 30 de 
secunde sau cât aţi spus dumneavoastră, acolo se face coadă de pietoni. 
Va fi tot timpul apăsat pe acel buton. 

Dl.Buşu Adrian – Nu lăsam un termen de 5 minute. Vă rog domnul 
comisar. 

Dl.Păunescu IPJ – Dacă îmi permiteţi, cel mai bun exemplu pentru 
eficacitatea acelui semafor inteligent, este la strada Dacia. Cum cobori pe 
Dacia s-a montat acest semafor şi în acelaşi timp am eliminat ce spuneţi 
dumneavoastră. Poate fi efectiv un poliţist, fie că este de la Rutieră, de la  
Poliţia naţională sau de la Poliţia locală să stea să ţină efectiv pietonii pe 
loc, iar timpul de aşteptare poate să fie de la 90 la 120 secunde. În 
momentul în care stochezi o perioadă mai lungă de timp traficul, aşa cum 
este el, aveţi dreptate şi dumneavoastră, domnule primar, capacitatea 
drumului este depăşită la momentul acesta, întrucât parcul de autovehicule 
este foarte mare, însă prin stocarea pietonilor, să nu mai treacă în mod 
continuu, este posibil şi ca un autoturism să acorde prioritate şi dacă îl 
vede pe trotuar că are intenţia de a trece, el rămâne pe loc. Aşa fiind 
stocaţi, consider că există calupuri de maşini care pleacă şi fluidizarea ar fi 
mai eficientă. 

Dl.Buşu Adrian – Cine trebuie să le monteze? Primăria sau 
dumneavoastră? 

Dl. Tudor Marin - Noi nu am montat, nu avem niciunul. 
Dl.Buşu Adrian – Trebuie tot unitatea administrativ teritorială. 
Dl.Florinel Constantinescu - Eu am purtat corespondenţă cu 

dumneavoastră şi mi-aţi spus că o să faceţi. Acum dumneavoastră dacă 
spuneţi că nu.... 

Dl. Tudor Marin – Semafoare inteligente. 
Dl.Florinel Constantinescu – Vă arăt adrese cu Regia drumului şi vă 

arăt răspunsurile lor, chiar promisiunea că o să le facă, dar nu asta 
contează, contează într-adevăr să găsim soluţii. 
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Dl.Tudor Marin – Este o soluţie, asta este soluţia, suntem deschişi. 
Trebuie să facem mai departe până la Companie. 

Dl.Buşu Adrian – Înţeleg, domnule primar, ca reprezentant al UAT-
ului, aţi purtat corespondenţă. Domnul subprefect este aici şi am 
rugămintea ca şi Instituţia Prefectului să solicite Companiei naţionale de 
autostrăzi şi drumuri rutiere rezolvarea, în această formulă, deocamdată 
temporară, a amplasării unor semafoare inteligente, aşa cum spune 
domnul comisar, în 3 puncte care sunt nevralgice: Primărie, la hoteluri şi 
dacă vrem punem şi la Mânăstire. Să facă şi ATOP adresă şi îi rog  pe 
colegii mei să transmită o adresă către domnul preşedinte şi către Consiliul 
judeţean, ca entitate administrativă, să solicite Companiei acelaşi lucru. 
Alte puncte de vedere sunt? 

Dl.Tudor Marin – Ar mai fi problema ca toate vehiculele care 
tranzitează să folosească centura. Eu nu văd un indicator rutier de 
obligativitate ca maşinile mici să o ia pe centură. 

Dl.Buşu Adrian – Nu este vorba de obligativitate, este de a informa. 
Dl.Matei Ion – Cel electronic atrage atenţia. 
Dl.Tudor Marin – Încercăm, dar majoritatea vor să vadă oraşul. 
Dl.Buşu Adrian – Domnule inginer, ascultaţi un lucru, pe autostradă, 

când văd 130 km,  mă uit instant cu ochiul pe vitezometru. 
Dl.Tudor – Da corect, aveţi dreptate. 
Dl.Buşu Adrian – Când văd că este aglomerat pe Călimăneşti şi 

trebuie să ajung, în termen, la Sibiu, mă bag pe centură şi am fugit. 
Dl.Florinel Constantinescu – Tot un punct critic este de la trecerea de 

la şoseaua naţională şi centură, nu în zona de nord, ci aici în oraş, la 
Seaca. Ne-am întâlnit cred că de 10 ori cu proiectanţii de la Drumuri 
Naţionale, cu toată lumea şi au promis un semafor inteligent, dar de data 
aceasta nu pentru pietoni, ci pentru autovehicule, mai ales că acolo mi s-a 
explicat că este în pantă şi nu se poate construi un sens giratoriu. Cred că 
era totuşi în regulă cu un semn giratoriu acolo, dar dacă dânşii spun acest 
lucru, eu nu am decât să accept explicaţia tehnică a dânşilor. Şi acolo este 
o problemă destul de mare.  

Dl.Buşu Adrian - Şi acolo este numai trafic greu, adică pe linia de 
centură. 

Dl.Florinel Constantinescu – Trebuie să vă mai spun ceva. Deja 
centura, la ora actuală, necesită reparaţii, pentru că şi aici este o 
problemă. Îl dirijezi pe centură, dar dacă acolo merge din groapă în 
groapă, cum a mers până acum 1 an de zile, până a repara centura, nu 
merge omul, o ia tot pe unde este drumul mai bun. 

Dl.Buşu Adrian – Aşa este. 
Dl.Popa Claudiu - Şi parcare trebuie. În sezonul estival eu vă spun, 

ca cetăţean, că se creează fluxuri de maşini, opreşte, stă să vadă dacă are 
unde să parcheze, altul vrea să iasă cu spatele. Sunt foarte multe maşini 
care doresc să oprească la Mânăstire. 
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Dl. Florinel Constantinescu – Acesta este specificul localităţii, nu 
trebuie să uităm lucrul acesta. 

Dl.Popa Claudiu – În concluzie, dacă o maşină s-a oprit şi celălalt stă 
să aştepte o parcare în spate, tot fluxul s-a blocat până la ieşirea din 
Călimăneşti.         

Dl. Florinel Constantinescu – Sunt multe cauze şi ele trebuie luate. 
Dl.Popa Claudiu - Dumnica este jale pe lângă pietoni. 
Dl.Buşu Adrian – Haideţi să concretizăm! Rămâne soluţia spusă de 

reprezentantul Poliţiei rutiere cu semafoarele inteligente, cu sublinerea că 
toate instituţiile pe care le reprezentăm, Instituţia Prefectului, Consiliul 
Judeţean Vâlcea şi Primăria Oraşului Călimăneşti vor face din nou 
corespondenţă cu conducerea Companiei naţionale de autostrăzi şi 
drumuri rutiere şi dacă este nevoie şi cu domnul ministru. O să ajungem şi 
la domnia sa dacă nu se întâmplă nimic. Toţi vehiculează că se va face 
autostrada într-un timp mai rapid. Poate reuşim să obţinem nişte fonduri, 
pentru că nu cred că este un capăt de ţară să amplasăm semafoare 
inteligente. 

Dna.Carmen Preda – 500 de mii de lei costă unul. Atât ne-a costat 
pe noi la Râureni. 

Dna. Carmen Preda – 500 de mii de lei adică 5 miliarde.  
Dl.Florinel Constantinescu – Nu întâmplător v-am spus că nu am 

putut să le facem. Din punct de vedere al bugetului local, nu poţi să îţi 
permiţi aşa ceva. 

Dl.Lăstun Bogdan – Cât costă subtraversarea? 
Dl.Florinel Constantinescu – Se pot face cu fonduri, este altceva.      

V-am şi spus că fără fonduri nu pot să fac aşa ceva, dar pentru semafoare 
vă arăt toată corespondenţa cu Drumurile naţionale.  

Dl.Buşu Adrian – Utilajul pentru ISU este 400.000 euro şi ne costă un 
semafor 100.000 euro. Ce mă mir? Pentru că 5 miliarde ne-a luat numai 
documentaţia pentru drumul acesta. 

Dl.Florinel Constantinescu – Gândiţi-vă că sunt străzile. Este o 
intersecţie şi mai ales aici la Primărie. sunt şi străzile adiacente. 

Dl.Buşu Adrian – Putem trece de acest punct? Domnule primar, eu 
vă mulţumesc foarte mult pentru participare la şedinţă. 

Dl. Florinel Constantinescu – Eu vă mulţumesc foarte mult! Cu drag 
vă aştept pe fiecare în parte. 

Dl.Buşu Adrian – Vă anunţ când mă pun de acord cu toţi. 
Dl.Mihalache Constantin – Venim cu mare drag. 
Dl.Florinel Constantinescu – Haideţi să faceţi următorul ATOP la 

Călimăneşti într-o zi mai bună. Vizităm şi oraşul şi cu această ocazie 
facem împreună concluziile. 

Dl.Buşu Adrian – Notaţi-vă! Ne întâlnim şi stabilim. Vă mulţumesc 
foarte mult! Continuăm! 
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  Punctul 2: 
 Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Autorităţii 

Teritoriale de Ordine Publică  Vâlcea din data de 31.04.2021. 

Dl.Buşu Adrian – Sunt ceva discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot. 
Cine este pentru? Împotrivă? – Nu. Abţineri? Nu sunt! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 1 de pe ordinea de 
zi. 

 
Punctul 3: 
Proiect de Hotărâre privind aprobarea Informării referitoare la 

eficienţa activităţii desfăşurată de lucrătorii Inspectoratului de  Poliţie 
Judeţean Vâlcea în trimestrul I, anul 2021. 

Dl.Buşu Adrian – L-am discutat ieri pe comisii. Cine este pentru? 
Împotrivă? – Nu. Abţineri? Nu sunt! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 3 de pe ordinea de 
zi. 

 
Punctul 4: 
Proiect de Hotărâre privind aprobarea modelului de legitimaţii 

pentru membrii A.T.O.P Vâlcea prevăzut în anexa care face parte 
integrantă din prezenta Hotărâre, precum şi achiziţionarea acestora. 

Dl.Buşu Adrian – Cine este pentru? Împotrivă? – Nu. Abţineri? Nu 
sunt! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 4 de pe ordinea de 
zi. 

 
Punctul 5:  
Proiect de Hotărâre privind aprobarea Acordului de Colaborare 

pentru reducerea riscului infracţional în rândul cetăţenilor de etnie  
romă din judeţul Vâlcea; 

Dl.Buşu Adrian – Cine este pentru ? 
Dl.Lăstun Bogdan – Aici aş avea eu o intervenţie, nu am înţeles cum 

s-a materializat acest Acord până la urmă. Este vorba de un protocol, acord 
cum l-am denumit noi şi trebuie acordul părţilor prin consens. Dar o parte, 
dacă nu este de acord şi am înţeles că preşedintele Partidei Romilor are 
nişte obiecţiuni acolo, trebuie să ne pliem astfel încât să semnăm acest 
Acord. 

Dl.Buşu Adrian – Noi am vrut să mergem pe ideea draftului care a 
fost lucrat. Ieri v-am prezentat punctul lor de vedere. Unele sunt pertinente, 
alte sunt exagerate şi nu o să putem introduce obligativitatea ca 
reprezentanţii Inspectoratului de Poliţie Judeţean Vâlcea să îşi pună 
mânuşi albe şi să îi mângâie pe creştet pe infractori. Eu zic să aprobăm 
acest draft şi în momentul în care suntem la un punct de înţelegere cu 
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domnul Diamant, ca reprezentant al Filialei Vâlcea a Partidei Romilor, să îl 
invităm aici şi semnăm în prezenţa tuturor. 

Dl.Lăstun Bogdan – Da, în sensul acesta zic. 
Dl.Buşu Adrian – Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? – Nu. 

Abţineri? Nu sunt! 
În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 5 de pe ordinea de 

zi. 
 
Punctul 6: 
Informare cu privire la gradul de vaccinare al lucrătorilor din 

cadrul I.P.J Vâlcea, I.J.J Vâlcea şi I.S.U Vâlcea, împotriva virusului 
COVID-19. 

Dl.Buşu Adrian – Acest punct a fost dezbătut ieri în comisii. Vă rog să 
trecem la vot. Cine este pentru? Împotrivă? – Nu. Abţineri? Nu sunt! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 6 de pe ordinea de 
zi. 

 
 Punctul 7:  
 Informare privind starea imobilelor aflate în administrarea 
Inspectoratului de Poliţie Judeţean Vâlcea în vederea identificării 
unor soluţii pentru repararea acestora. 

Dl.Buşu Adrian – Este informarea de la Poliţie în încercarea de a 
trece posturile de Poliţie din rural în administrarea UAT-urilor. Vom înainta, 
ca instituţie, propunerea motivată cu materialul primit de la Poliţie 
conducerii Consiliului Judeţean Vâlcea pentru a fi înaintată conducerii 
Minsterului Administraţiei şi Internelor. Este o propunere foarte bună. 
Există precedentul cu trecerea spitalelor de la Ministerul Sănătăţii la 
unităţile administrativ-teritoriale. Trebuia făcută de atunci şi chestiunea 
asta. M-aş bucura să fim noi cei care punem umărul să se întample, pentru 
că într-adevăr nu poţi să asiguri climatul de ordine şi siguranţă dacă tocmai 
postul de poliţie nu îţi asigură condiţiile minime de desfăşurare a unei 
activităţii profesionale. Cine este pentru? Împotrivă? – Nu. Abţineri? Nu 
sunt! 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 7 de pe ordinea de 
zi. 

 
Punctul 8: 
Dezbatere cu privire la articolele apărute în mediul online potrivit 

cărora, şeful de post din comuna Păuşeşti-Măglaşi ar fi oprit 
autoturismul pe trecerea de pietoni şi pe sensul opus de mers. 

Dl.Buşu Adrian – Aici avem o problemă cu un coleg poliţist care a 
înţeles să îşi parcheze autoturismul proprietate personală, în afara orelor 
de serviciu, pe strada Mărăşeşti, pe contrasens lângă linie continuă, lângă 
trecerile de pietoni. Ieri în şedinţa pe comisii domnul comisar şef Matei ne-a 
precizat măsurile pe care conducerea Serviciului rutier le-a dispus. Au fost 
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nişte discuţii de aplicabilitare a decretului privind circulaţia pe drumurile 
publice şi o să îl rog pe colegul meu, dl.Dobriţoiu Cosmin, să facă 
precizările necesare. 

Dl.Dobriţoiu Cosmin- Bună ziua! Mai întâi o întrebare aş avea. Dacă 
s-a văzut materialul de către dumneavoastră? Şi poza? – Da. Din ce a 
spus domnul comisar Matei, a fost aplicată o sancţiune de 2 puncte 
penalizare pentru oprire neregulamntară. Acum aş vrea să ne explicaţi si 
nouă cum s-a ajuns aici, pentru că noi observăm că s-au încălcat mai multe 
nereguli. Am vrea să ştim cum s-a luat această decizie, pentru că eu, de 
exemplu, am la art.101 din OUG 195/2002 alin.3 lit.d) care spune că pentru 
circulaţia pe sens opus, cu excepţia cazurilor în care se efectuează 
regulamentar manevra de depăşire, se ia măsura de aplicare a unei măsuri 
contravenţionale şi supendarea dreptului de a conduce pe o perioadă de 
60 de zile. Cum s-a ajuns la măsura cea mai mică? 

Dl.Păunescu IPJ – Dacă îmi pemiteţi, referitor la materialul care a 
apărut în presă şi la măsurile ulterioare dispuse de către colegii mei din 
cadrul Biroului rutier în urma vizionării materialului apărut în presă şi a 
videoclipului acela, în videoclip apare doar momentul opririi. În ceea ce 
priveşte doar sancţiunea aplicării pentru oprirea neregulamentară, am 
înţeles că a fost o discuţie vis-a-vis de efectuarea unei depăşiri 
neregulamentare. Art.45 din Regulament defineşte clar depăşirea, care 
reprezintă clar ieşirea dintr-un şir, depăşirea unui autovehicul sau un 
obstacol aflat pe partea carosabilă şi revenirea, repet, revenirea pe banda 
de pe care ai început să efectuezi acea manevră de depăşire. În cazul 
acesta nu se aplică, pentru că colegul de la Păuşeşti, din punctul meu de 
vedere, şi Am discutat cu conducerea Biroului rutier şi se va mai aplica 
încă o sancţiune contravenţională acolo şi anume încălcare marcajului 
continuu, prevăzută la art.77 alin.(2), iar ca măsură complementară nu este 
prevăzut reţinerea permisului de conducere, ci 6 puncte de penalizare. Din 
discuţiile, din ce mi s-a pus la dispoziţie, ca şi imagine, ca şi probatoriu, ca 
să îi spunem aşa, se vede doar momentul opririi. Conform prevederilor 
Ordonanţei, constatarea se face direct de către poliţist sau prin mijloace 
certificate şi omologate. Telefonul nu reprezintă nici unul din cele două 
pentru care noi aplicăm sancţiuni contravenţionale. Constatarea nu se face 
de poliţist, iar înregistrarea video nu este certificată şi omologată. S-a luat 
măsura pentru oprire neregulamentară, pentru că acest lucru s-a vizualizat 
la acel moment. Eu, personal, consider că nu a putut ajunge acolo decât 
prin încălcarea marcajului. Colegul şi-a asumat ceea ce a făcut şi prin 
faptul că a scris şi şi-a asumat că a efectuat acele manevre de oprire,  
urmează să îi luăm o completare a raportului, pentru încălcarea marcajului 
şi îi vom aplica sancţiunea corespunzătoare. Nu este vorba de circulaţia pe 
sens opus, pentru că el a vrut să facă, iniţial, din discuţiile purtate cu 
acesta, un viraj stânga, practic peste marcaj, dar, fiind poarta închisă, s-a 
oprit pe trecerea de pietoni, pe sens opus. 
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Dl.Buşu Adrian – Aveţi dreptate! Prevederile legale, aşa cum le-aţi 
enumerat, sunt corecte. Singura chestiune care rămâne în discuţie, pe 
lângă sancţiunile pe care le primeşte, este imaginea dumneavoastră. 
Munciţi atât la Serviciul poliţie rutieră, sincer, fără să vă laud, pentru că 
sunteţi prezenţi în trafic şi vine un coleg de-al dumneavoastră şi vă 
faultează de cartonaş roşu, nu de galben. Încercaţi, când discutaţi, pentru 
că la posturile de poliţie rurală aveţi şi subordonaţi care au atribuţii şi de 
poliţie rutieră, să aibă o imagine. Şi la mine sau la colegii mei, dacă ne 
vede cineva că înjurăm sau scuipăm pe stradă, s-a ales praful de imaginea 
Consiliului judeţean, indiferent cât de competenţi sunt colegii mei! Eu am 
un cult pentru instituţiile statului. Un stat este puternic dacă instituţiile 
chemate să aplice legea sunt puternice. Ca să fiţi puternici, trebuie să fiţi în 
mass-media aproape imaculaţi. Nu mai zic că legile ar mai trebui 
modificate pentru a fi chiar puternici. De aceea fac un apel la 
dumneavoastră, pentru că sunteţi comandanţi, îi aveţi în instruire. Este 
valabil şi pentru Jandarmi, este valabil şi pentru cei de la ISU. Majoritatea, 
99% sunt oameni extraordinari, dar mai este şi o neghină şi exact ea strică 
imaginea totală a instituţiei. 

Dl.Mihalache Constantin – Fac o completare la ceea ce aţi spus şi nu 
sunt vorbe goale. Ne preocupă permanent această problemă a imaginii pe 
care Poliţia judeţeană Vâlcea o are în rândul cetăţeanului, pentru că mass-
media este un intermediar între Poliţie şi cetăţean. A mai fost un caz 
mediatizat în urmă cu câteva zile care a făcut obiectul unor analize foarte 
serioase în rândul conducerii IPJ-ului. Am avut chiar o vizită de la nivel 
central. Astăzi, sub ordinul meu, sub comanda domnului Matei, a avut loc o 
şedinţă cu toate cadrele Poliţiei rutiere, fiind dezbătute cazurile din ultima 
perioadă şi căutăm să găsim soluţii ca ele să nu se repete.  Fac referire la 
ambele cazuri şi tot ce ar putea însemna derapaje de la normalitate. 
Tratăm foarte serios! 

Dl.Buşu Adrian – Ştiu şi apreciem eforturile pe care le faceţi, mai ales 
că vorbim de o instituţie demilitarizată. Dacă rămâneaţi în continuare sub 
drapel, ca militari, era altfel pusă situaţia. Din păcate, s-a gândit într-un fel 
acum câţiva ani şi constatăm că nu s-a gândit bine. Vă mulţumim ! 

Dl.Matei Ion – Colegul poate să se retragă! 
Dl.Buşu Adrian – Da şi îi mulţumim pentru participare! 

 
Punctul 9: 

 Discuţii cu privire la înfinţarea unei unităţi de jandarmi în 
localitatea Berbeşti. 
 Dl.Buşu Adrian – Proiectul pe care Inspectoratul Judeţean pentru 
Jandarmi Vâlcea l-a prezentat pentru înfiinţarea grupării de jandarmi de la 
Berbeşti l-am discutat ieri în comisie şi vă rog să îmi permiteţi doar un 
amendament, dacă sunteţi de acord. În materialul pe care îl înaintăm 
domnului preşedinte Constantin Rădulescu pentru promovare la nivelul 
conducerii Ministerului Administraţiei şi Internelor şi a conducerii 
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Jandarmeriei Române, aş vrea, ţinând cont de specificul zonei, de viitorul 
specificului zonei, care nu va fi nicicum roz din punct de vedere al ordinii 
publice, să solicităm din start nu 10 luptători, aşa cum a spus dl.colonel 
Ciauşescu, ci să mai adaugăm 5, să fie 15. Ştiu legea, am verificat-o şi eu, 
domnule colonel. Dumneavoastră, de bun simţ, aţi cerut minimul, pentru că 
ştiţi cum se discută la nivelul Jandarmeriei, pentru că îl cheamă pe cel cu 
banii şi el începe să se aolească, pentru că asta este. Noi ştim zona din 
campaniile electorale, dumneavoastră o ştiţi din asigurarea ordinii publice. 
Am stat ieri şi v-am ascultat foarte mult. Decât să plătesc 40.000 km, făcuţi 
de brigada de intervenţie de la Craiova, aiurea, fără niciun rezultat palpabil, 
mai bine valoarea combustibilului şi a pieselor uzitate de maşinile de 
intervenţie, haideţi să cerem din start un efectiv mai mare. Nu se va putea 
cu 10 jandarmi, plus cei 10 de la Horezu, să acoperiţi o zonă unde 
consumul de alcool este mare, unde etnicii sunt parcă în Vestul sălbatic, 
unde cine dă cu pumnul mai tare este şef de trib. Aveţi ceva împotrivă? Mă 
refer la colegii de la ATOP. 

Dl.Lăstun Bogdan - Este foarte bun raţionamentul! 
Dl.Buşu Adrian – Cerem şi avem acoperire. Este materialul pe care 

dl.colonel ni l-a înaintat. Avem noi situaţia şi am să-l rog pe dl.comandant 
Mihalache, ca să argumentăm pentru conducerea Ministerului, să ne daţi, 
pe 2019-2020, graficul infracţionalităţii sub toate spectele din acea zonă. 

Dl.Mihalache Constantin – Un fel de analiză. 
Dl.Buşu Adrian – Da. Pe care noi să îl ataşăm la materialul pe care 

Consiliul judeţean îl va înainta conducerii Ministerului Administraţiei şi 
Internelor şi cu care vom merge şi la dl.Ministru, personal. Dacă s-ar putea 
să ni-l aduceţi săptămâna viitoare, v-aş mulţumi foarte mult.  

Dl.Mihalache Constantin – Se poate! Cel târziu miercuri. 
Dl.Buşu Adrian – Supun la vot materialul. Cine este pentru? 

Împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. 
În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 9 de pe ordinea de 

zi.  
 
Punctul 10: 
Discuţii pentru realizarea unor acţiuni comune de cotrol în trafic 

pentru verficarea autocamioanelor care tranzitează D.N 67, cu 
sprijinul I.S.C.T.R Vâlcea. 

Dl.Buşu Adrian – La acest punct l-am invitat şi pe dl.Alin Dicu, şeful 
Inspectoratului pentru Controlul Traficului Rutier - ISCTR. De ce v-am 
invitat, domnule Dicu, împreună cu dl.inginer Tudor? Pe DN 67, tronsonul 
Horezu – Rm.Vâlcea, s-a aglomerat foarte mult pe trafic greu. Pe lângă 
autotrenurile înmatriculate în judeţele Gorj, Mehedinţi şi Hunedoara, pe 
lângă cei care tranzitează cu cărbune, care, iarăşi, sunt Gorj, Mehedinţi 
sau Vâlcea, mai sunt şi firmele care extrag material lemnos, marea 
majoritate Argeş şi Dâmboviţa, şi am ajuns ca la 10 vehicule, care sunt pe 
acest segment rutier, vreo 4 să fie de trafic greu. Am discutat cu 
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conducerea Inspectoratului judeţean de poliţie şi avem nevoie şi de punctul 
dumneavoastră de specialist, mai ales că ne-aţi ajutat de fiecare dată. Încă 
o dată vreau să precizez că dl.Dicu ne-a oferit caracteristicile tehnice ale 
autovehiculului pe care intenţionăm să îl achiziţionăm pentru ISU, cel care 
să deblocheze autotrenurile care produc accidente pe sectoarele de DN 67 
şi încă o dată vă mulţumesc. Voiam să vă întreb dacă, împreună cu Poliţia, 
cu Jandarmeria, putem să efectuăm acele controale asupra greutăţii? 
Pentru că platforma DN 67 începe să se surupe, fie că vorbim de Mihăeşti, 
fie că vorbim de Buneşti, de Pietrari sau de intrarea în Horezu. Este clar că 
nu mai rezistă platforma drumului şi nu pentru că se mişcă terenul, care 
este una din cauze, dar tonajul care este pe axă este clar depăşit şi asta 
vreau să vă întreb pe dumneavoastră. Putem, toate acestea instituţii 
împreună, cu Poliţia rutieră, să fim sprijiniţi cu luptători de la Jandarmerie, 
să-i mai punem pe cântare pe aceşti băieţi, să mai şi plătească? 

Dl.Dicu Alin - Domnule preşedinte, aveţi dreptate! Traficul de vehicule 
pe zona respectivă este din ce în ce mai mare şi nu ştiu de ce a început să 
se transporte din ce în ce mai mult cărbune şi bunuri divizibile pe partea de 
CET, nu numai din zonă, ci din zona Gorjului. 

Dl.Buşu Adrian – Vine de la Motru. 
Dl.Dicu Alin – Şi din faptul că de la Bistriţa separă pentru centura de 

la Balş, drum expres care se construieşte acolo. O mare parte din material 
este adus de la Bistriţa. Legat de greutate, noi am făcut controale pe zona 
respectivă, am încercat să stopăm depăşirea de greutate şi cred că, într-o 
pondere foarte mare pentru aceste vehicule de care vorbim, cele cu 
cărbune, cu bunuri divizibile, lucrurile sunt puse puţin în ordine, pentru că 
am mers la sursă. Le-am verificat cât am putut în stradă, dar am mers la 
cei care încarcă. Au primit sancţiuni contravenţionale destul de mari, 
conform legii. În momentul de faţă, cel puţin la Bistriţa, la noi în judeţ, 
acelaşi lucru este şi la Mehedinţi, din cariere nu se mai pleacă peste 
greutate. Asta este cert! Începând din toamna 2020 a intrat în vigoare o 
nouă legislaţie vis-a-vis de depăşirea maselor admise şi administratorul 
drumului poate să autorizeze depăşirea maselor inclusiv la astfel de 
vehicule, pentru că înainte era interzis în România. Se puteau transporta 
doar bunuri sau utilaje care nu se puteau demonta. Este o aliniere şi la 
normele Uniunii Europene, pentru că se practică şi acolo acelaşi lucru în 
marea majoritate a ţărilor, probabil este vorba şi de o altă infrastructură. Se 
permite, la momentul de faţă, eliberarea de autorizaţii speciale de transport 
pentru bunuri divizibile, lucru care i-a determinat pe transportatori să facă 
plăţile de rigoare pentru a solicita autorizarea privind astfel de transporturi.  

Dl.Buşu Adrian – Asta este vis-a-vis de cărbune şi de pietriş, dar eu 
vă spun de autotrenuri care sunt extrem de numeroase şi v-am dat 
exemple şi de unde provin. 

Dl.Dicu Alin – Vis-a-vis de cântărire, avem o mică problemă. 
Verificarea se poate face aproape numai din documente în zona respectivă 
şi la nivelul judeţului Vâlcea, cam peste tot. Avem instalaţii omologate la 
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nivel european, dar să le putem utiliza în condiţii legale, trebuie să le 
punem în nişte platforme de cântărire amenajate. Dl.Tudor ştie lucrul 
acesta. Au fost discuţii, la nivel central, cu CNAIR şi este veşnica problemă 
cu amenajarea platformelor. La nivelul judeţul Vâlcea, ne-a fost dată în 
folosinţă, de către administratorul drumului, cu proces verbal şi care 
îndeplineşte condiţiile, o singură platformă, cea de la Robeşti, pe partea 
dreaptă către Sibiu. Trebuie îndeplinite nişte condiţii de lungime, de 
planeitate, de suprafaţă, de lăţime, altfel constatările cu instalaţia, dacă am 
pune-o în altă parte, este caz similar ca şi la radar, sunt contestabile în 
instanţă, pentru că nu îndeplinem normele metrologice de verificare şi nu 
avem în judeţul Vâlcea aşa ceva. La CNAIR există în discuţie pentru 
amenajare. Ne-au trimis nişte adrese, nişte planuri, am discutat şi cu 
dl.Tudor, au nişte probleme de proprietate la cele care ar mai fi posibil să 
fie amenajate. Judeţul Vâlcea este aproape cel mai deficitar din toată ţara. 
Aceeaşi situaţie este şi pentru partea de drumuri judeţene. Vă dau un 
exemplu, Consiliul Judeţean Timiş, pentru a putea fi utilizate instalaţiile de 
cântărire, pentru că avem dreptul legal să acţionăm şi pe drumurile 
judeţene, vis-a-vis de greutăţile care sunt admisibile acolo, a amenajat      
22 de parcări pe drumurile pe care a investit bani. La noi este o problemă 
aici. Am avut solicitări din partea multor primării. Au făcut reclamaţii că se 
transportă lemne şi sunt de acord cu această situaţie, dar să poţi să verifici 
greutatea unui vehicul, pe lângă documente, trebuie să utilizezi instalaţia 
de cântărire. Este anormal să găseşti o maşină la Milostea şi să o iei să o 
duci să o cântăreşti la Robeşti. Nu se poate face! De obicei, s-au mai dat 
sancţiuni, dar este foarte dificil de a pune în practică.    

 Dl.Buşu Adrian – Domnule Tudor, vă convine să băgaţi bani într-o 
platformă de drum pe care nu o să o puteţi menţine nici măcar 24 de luni, 
cât e termenul de garanţie la lucrări? Eu fac drumul Rm Vâlcea – Horezu 
săptămânal şi pe zi ce trece se deterioreză şi mai rău. Ce îmi spune 
domnul Dicu m-a liniştit definitiv.  

Dl.Dicu Alin – Nu este această situaţie numai la nivelul judeţului 
Vâlcea, este în toată ţara. 

Dl.Buşu Adrian – Dar nu mă interesează celelalte judeţe. 
Dl.Dicu Alin – Ca să vă dau un exemplu, se încearcă să se facă ceva 

din punct de vedere al controlului. În perioada următoare avem două 
săptămâni şi la nivelul întregii ţări, cu toate echipajele disponibile, se poate 
face cântărire inclusiv unde spuneţi dumneavoastră. Pe DN67 vom avea 
echipaje din 5 judeţe. Vor veni şi vor lucra în trei schimburi cu echipaje 
mobile, cu preluare din trafic, cu tot ce trebuie numai pentru astfel de 
bunuri divizibile, dar totul se va rezuma la verificarea documentelor. Nu se 
poate efectiv cântări şi este o problemă. 

Dl.Mihalache Constantin – Cred că lucrul acesta îl ştiu şi ei.     
Dl.Ciauşescu Grigore – A verifica un document înseamnă să verifici 

ce scrie în document pe teren.  
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Dl.Dicu Alin  – Avem un plan de acţiune aici. Şi înainte am fost la ei 
să constatăm şi în teren, planul de acţiuni şi documentele cu care s-a 
încărcat de acolo. Există şi această posibilitate. 

Dl.Buşu Adrian – Nu este vina dumneavoastră, reduceţi numai cei 
care cară cărbune şi pietriş. Pe mine nu ei mă interesează. Am lucrat 4 ani 
cu tirul şi ştiu ce înseamnă să pui 12 paleţi în remorcă şi mai vin şi cu al  
13-lea, iar pe acte nu am decât 12 bucăţi. 

Dl.Dicu Alin – Da, din păcate asta este realitatea şi ţine de 
infrastructură, cu toate că v-am spus avem fiecare maşină dotată. O 
instalaţie de cântărire pe care o avem în folosinţă la maşini costă la nivelul 
actual 1 miliard de lei. 

Dl.Dobriţoiu Cosmin – La Horezu, la Slătioara s-ar putea face? 
Dl.Buşu Adrian – Da, dar au probleme cu proprietatea. 
Dl.Tudor Marin – Da, în 80%, să nu zic 90%, platformă pentru 

cântărire la Măldăreşti. 
Dl.Buşu Adrian – Ce bine ar fi fost! 
Dl.Tudor Marin – O ştiţi. Este îngrădită, nu ne-am mişcat pentru că 

nu sunt bani. Mergem în etapa 2. A fost cineva de la Măldăreşti care a 
intrat în prima etapă, a zis că este pământul dumnealui şi a plantat un gard 
acolo şi este în litigiu, pentru că deja este făcută. Încă una, care este în 
parcarea de la Topologu, este în litigiu. O solicită cineva. 

Dl.Dicu Alin – Vreau să vă spun, domnilor comandanţi de la Poliţie, 
că am încercat să facem o verificare la Ioneşti şi nu permite lăţimea. Să 
poţi să faci o verificare prin cântărire, pe lângă faptul că este spaţiul public 
de parcare şi legea nu permite oprirea autovehiculelor acolo şi am mai 
trecut peste lucrul acesta. Nu permite un tir care are 2,55 m lăţime şi acolo 
are 2,50 m lăţime. Nu permite să vii cu camionul şi inspectorul să facă 
operaţiunea de cântărire. Este un risc pe care nu şi-l asumă nimeni. 

Dl.Buşu Adrian – Când aţi zis că sunt controalele? 
Dl.Dicu Alin – Începând cu data de 3 iunie. 
Dl.Buşu Adrian – Domnule comandant, pentru că dânşii este clar că 

se grupează doar pe Cărbuneşti şi Pietrari, haideţi să luăm şi traficul greu, 
tirurile, dar asta numai cu lucrători de la Rutieră. 

Dl.Dicu Alin – Vor fi verificate şi tirurile. 
Dl.Buşu Adrian – Să vă ajute, pentru că dumneavoastră opriţi doi şi 

al 3-lea trece. 
Dl.Dicu Alin – Lucrăm cu Poliţia în permanenţă. 
Dl.Buşu Adrian - Ştiu, dar haideţi să vă notaţi şi să se facă controale 

mai amănunţite. Dacă reuşim să dăm câteva amenzi să îi liniştim, pe unii 
poate îi mai determinăm să ia şi alte căi. În Vâlcea, noi suntem staţie de 
poştalion!  

Dl.Dicu Alin – Am discutat, am avut acţiuni punctuale. Şi la 
dumneavoastră şi la noi ne oprim de acelaşi lucru, de a opri vehiculul şi de 
a verifica şi de noi şi de colegii de la Poliţie, dar pentru a putea face o 
verificare mai amănunţită trebuie să utilizezi o staţie de cântărire. Pe acest 
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sector de drum, inclusiv aici, lângă Vâlcea, nu avem această posibilitate. 
Amenzile sunt foarte mari şi pot fi contestate.  

Dl.Buşu Adrian – Domnule comandant Ciauşescu, poate le asiguraţi 
şi nişte luptători de-ai dumneavoastră.  

Dl.Ciauşescu Grigore – Fără niciun fel de problemă! 
Dl.Dicu Alin – Nu este nevoie! Am avut planuri comune mereu. 
Dl.Buşu Adrian – Dl.comandant are destul pe unde să îşi trimită 

luptătorii, dar imaginea trebuie să fie una de forţă. Trebuie să intervenim pe 
lege, fără să o încălcăm, dar trebuie să fiţi puternici, trebuie să dăm un 
semnal că judeţul Vâlcea nu este un sat fără câini. 

Dl.Dicu Alin - De aceea s-a dispus acest mod de acţiuni pe o 
perioadă mai îndelungată, vorbesc de două săptămâni de zile. Dacă am 
realiza o acţiune punctuală de o zi, mergem, o facem, cei care încalcă 
legea află, stau până pleacă controalele, după care îşi reiau activitatea. 
Stând două săptămâni, pe 3 schimburi, efectiv li se blochează activitatea.  

Dl.Buşu Adrian – Mai ales schimbul de noapte va fi foarte interesant.  
Dl.Dicu Alin – La lemne, lucrurile s-au mai schimbat puţin.  
Dl.Buşu Adrian – Am vorbit aici şi 48 de ore nu a mai trecut nicio 

maşină de Argeş. 
Dl.Dicu Alin – Înainte puneam echipaje de cântărire, pentru că marea 

problemă ţine de depăşirea greutăţii. Înainte, unde vedeau că este control, 
trăgeau pe dreapta, stăteau liniştiţi până trecea controlul şi apoi plecau.  

Dl.Buşu Adrian – De ce nu o facem în cascade? 
Dl.Dicu Alin – Am făcut şi în cascade. Acum, problema se pune în 

felul următor: aceste avize, pe care le primesc electronic, au un termen 
care se scurge cu roşu minut cu minut şi sunt puşi în imposibilitatea de a 
mai sta mult pe dreapta.  

Dl.Buşu Adrian – Vă rog ca în şedinţa următoare de ATOP pentru 
luna iunie, acţiunile pe care le faceţi împreună cu ISCTR să ni le prezentaţi 
şi nouă în raportul dumneavoastră. Mulţumim mult, domnilor, pentru 
prezenţa la şedinţă! Să ştiţi că o să vă mai invităm. Supun la vot acest 
material. Cine este pentru? Împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 10 de pe ordinea 
de zi.  

     
Punctul 11: 
Dezbatere referitoare la problemele cu care se confruntă 

autorităţile judeţului Vâlcea ca urmare a nerespectării actelor 
normative în ceea ce priveşte depozitarea deşeurilor. 

Dl.Buşu Adrian – Este un punct care ne doare foarte mult. Este vorba 
de depozitarea deşeurilor şi nu discutăm, domnule comisar-şef Păun, 
despre gropile de gunoi, pentru că nu este treaba noastră. Este vorba de 
deşeurile care sunt aruncate de populaţie peste tot unde există surse de 
apă. Eu cu dumneavoastră am colaborat foarte bine când eram 
vicepreşedinte al Consiliului judeţean şi vă mulţumesc încă o dată public. 
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L-am întrebat pe domnul comisar-şef în comisii cum ar putea lucrătorii din 
posturile rurale de poliţie să colaboreze cu oamenii dumneavoastră, pentru 
că dânşii cam ştiu cine aruncă gunoaie. Dacă Poliţia vă sesizează cine 
aruncă gunoaie, Garda de Mediu poate dispune acordarea unor amenzi la 
limita maximă? Sau sunteţi şi dumneavoastră ţinuţi de o legislaţie, care 
văd că ne încorsetează de nu ştii de ce ne mai întâlnim? 

Dl.Păun Ştefan - Exact cum am spus şi domnul de la Poliţia rutieră, 
agentul constatator trebuie să constate. 

 Dl.Buşu Adrian – Exact! Nu putem să punem o sancţiune pe 
constatarea altora. De obicei aceste abandonuri de gunoaie sunt pe 
domeniul administraţiei publice locale. Ori impunem măsuri autorităţilor 
când nu fac, ori aplicăm sancţiunea! Trebuie să vedem unde suntem. 
Sistemul integrat de management al deşeurilor în judeţul Vâlcea nu este 
funcţional. Nu avem un depozit, deci nu putem vorbi. Nu avem o zonă 
construită. 

Dl.Păun Ştefan – La nivel rural, colectarea deşeurilor este deficitară. 
UAT-urile nu se implică efectiv ca toate gospodăriile să deţină un contract. 
Înţeleg că nu se poate la toate gospodăriile, dar nici ei nu se implică. 

Dl.Buşu Adrian – Dumneavoastră nu puteţi amenda primarul, 
consiliul local? 

Dl.Păun Ştefan – O să amendăm, pentru că această lipsă a 
contractelor duce la acest depozit al deşeurilor. Şi unde aruncă gunoiul? În 
cel mai apropiat loc! Pe albia râurilor, pe locuri virane! Noi am avut o 
colaborare tot timpul cu Poliţia. Acum două săptămâni am avut o 
colaborare comună la Drăgăşani, într-o zonă cu cetăţeni români de 
naţionalitate romă şi am avut o acţiune care s-a materializat cu succes. Au 
făcut curăţenie în zona respectivă şi au încheiat contract de salubrizare.  

Dl.Buşu Adrian – Pot să vă rog să aveţi o acţiune comună cu Poliţia 
şi Jandarmeria la Racoviţa, pe DN 7, la punctul “Tuţuleşti”? Aici romii 
aruncă toate mizeriile de sus şi vin în drumul naţional. Sunt casele lor şi 
mizeriile lor. 

Dl.Păun Ştefan – Da, aveţi dreptate. Şi în Zona Bolovanului acelaşi 
lucru este. Sunt mizeriile lor pe domeniul public. 

Dl.Buşu Adrian – Administraţia publică locală a fost amendată şi 
acum 2 ani şi acum un an. Problema este că nu se află niciun punct de 
colectare a deşeurilor în acea zonă. Nimeni nu colectează deşeuri în acea 
zonă. 

Dl.Buşu Adrian – Dacă nu este punct de colectare, omul este liber să 
arunce unde vrea?  

Dl.Păun Ştefan – Nu! 
Dl.Buşu Adrian – Şi atunci? 
Dl.Păun Ştefan – Nu-l poţi amenda pe omul respectiv.  
Dl.Buşu Adrian – Dacă este lângă casa lui? 
Dl.Păun Ştefan – Terenul este al lui? Nu este al lui! Terenul este al 

Primăriei. Dacă administraţia publică locală nu înfiinţează un punct de 
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colectare, unde aruncă gunoiul? Exact ca la bloc! Unde arunci gunoiul? 
Administraţia publică locală nici măcar nu s-a interesat dacă au încheiate 
contracte de salubrizare acolo. 

Dl.Buşu Adrian – Dar unităţile economice de acolo? 
Dl.Păun Ştefan – Toate au contracte. 
Dl.Buşu Adrian – Se ridică gunoiul? 
Dl.Păun Ştefan – Unde este spălătoria, Petrom şi ce mai este după 

aceea. Şi apoi mai este o pensiune. Toate au contracte de salubrizare. Nu 
poate Garda de mediu sau Poliţia să se ducă la persoana respectivă să-i 
facă contract de salubrizare. Aceasta este obligaţia administraţiei publice 
locale. El încheie contractul cu operatorul. 

Dl.Mihalache Constantin – Mai sunt zone în judeţ care nu au 
încheiate contracte? 

Dl.Păun Ştefan – Da, mai sunt 6 localităţi. 
Dl.Buşu Adrian – Rugămintea este să ne înaintaţi şi nouă, oficial, o 

listă cu primăriile care nu au încheiate contracte de salubrizare, iar noi, în 
calitate de instituţie care, pe lângă discuţiile amiabile cu Poliţia şi 
Jandarmeria, să le solicităm acestor conduceri de administraţii, mai ales că 
suntem reprezentate partidele care îşi au conducătorii în administraţii, să 
ne răspundă de ce nu. Sper că nu îmi spuneţi că îşi gestionează singure, 
pentru că am exemplul Prundeniului, care săpa cu buldoexcavatorul şi 
îngropa gunoaiele lângă Olt.  

Dl.Păun Ştefan – În 2019 aşa făcea. 
Dl.Buşu Adrian – Mai este o administraţie care la fel făcea. Am 

rugămintea să ne înaintaţi această listă, iar colegii mei, să facem pentru 
fiecare localitate. Domnule subprefect, când îi mai chemaţi, pentru că ştiu 
că faceţi aceste comisii lunare, şi îi mai aduceţi pe domnii primari, poate, 
uşor, uşor reuşim să mai modificăm ceva. Oricum, legislaţia, în momentul 
de faţă, pentru că numai dumneavoastră, agenţii constatatori ai Gărzii de 
Mediu, puteţi să daţi amenzi, mi se pare ciudată, pentru că nu o să puteţi 
avea oameni în 89 de localităţi. 

Dl.Păun Ştefan – În lege prevede: ai administraţiei publice locale, ai 
Poliţiei şi ai Jandarmeriei. Nu ştiu dacă dumneavoastră puteţi să daţi. Este 
Legea 211/2011.  

Dl.Buşu Adrian – O să verificăm. Vă mulţumesc frumos pentru 
participare, domnule comisar-şef! Sunteţi liber! Supun la vot materialul. 
Cine este pentru? Împotrivă? – Nu. Se abţine cineva? – Nu. 

În urma votului, se aprobă în unanimitate punctul 11 de pe ordinea de 
zi.  

Punctul 12: Diverse 
Dl.Buşu Adrian – La punctul “Diverse” dacă aveţi ceva de semnalat 

celor 3 conducători de instituţii? Eu aş avea o rugăminte. Pe 27 iunie 2021 
sunt alegeri în două localităţi din judeţul Vâlcea, respectiv la Scundu şi la  
Slătioara. Rugămintea este ca, în funcţie de cum aveţi dumneavoastră 
planurile de acţiune, să nu îi lăsaţi numai pe cei de la Posturile din 
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Slătioara şi Scundu să fie. Aş avea nevoie să fie asigurat un climat de 
ordine, pentru că nu vreau să fie încinse spiritele. Este frumos să dăm 
dovadă de democraţie şi cei care au minţi înfierbântate, să răspundă!  

Dl.Mihalache Constantin - Am o completare la ceea ce aţi spus 
dumneavoastră. În urma discuţiilor avute şi cu dl.prefect, deja am instituit 
că se impune prezenţa noastră de la nivel judeţean, zilnic, încă înaintea 
începerii campaniei electorale. De la debutul campaniei electorale până la 
alegeri, cu atât mai mult cu cât se suprapun şi cu Rusaliile, vom fi 
permanent acolo pentru a reduce din start orice fel de derapaj.  

Dl.Buşu Adrian – Orice încălcare a legii trebuie sancţionată! 
Dl.Mihalache Constantin - Cu siguranţă, împreună cu colegii de la 

Jandarmerie, vom fi prezenţi zilnic, cu resurse locale şi cu suplimente de la 
nivel judeţean. 

Dl.Buşu Adrian – Sper să îmi daţi posibilitatea şi dumneavoastră, 
dl.colonel Ciauşescu, cei de la I.S.U să vă felicit pentru desfăşurarea 
alegerilor. Eu am fost membru în Biroul Electoral Judeţean 4 ani şi sunt tot 
felul de reclamaţii. Fiecare are impresia că se încalcă legea. Asta nu vreau 
să cred. Pentru cei care consumă alcool, pentru cei care se dedau la 
violenţe, pentru cei care falsifică sau încearcă să cumpere voturi, trebuie 
să aplicaţi legea. 

Dl.Mihalache Constantin - Pentru toată lumea. 
Dl.Buşu Adrian – Vă mulţumesc tuturor pentru participare! Vă doresc 

o zi bună! 
 
 Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal într-un singur 
exemplar! 
          

 

 

P R E Ş E D I N T E,                                       
 
                 Adrian BUŞU                                 
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